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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

03.11.21  

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr.  

Skolebestyrelsesmøde 03 / 2021-22 

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Anne Peyrath (AP), 

Anne-Mette Kolind (AK), Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen 

(LP), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), Henrik Vittrup Zoega (HZ), Thorbjørn Agerholm (TA), Vibeke 

Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) 

Afbud fra: Pernille Dittmann (PD) 

Elevrådsrepræsentanter: Lasse Kruse Hansen + Jens-Kristian Tersløse  

 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

Afhængigt af det lukkede punkts varighed, vil punktet om undervisningstiden og forældremøderne 

kunne udskydes til december mødet. 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

17.30-

18.30 

Besøg af Jakob Ville At bestyrelsen 

kan høre om, 

hvad de 

arbejder med i 

det politiske 

udvalg, samt 

kan orientere 

Jakob om, 

hvad vi er 

optaget af på 

Vonsild Skole 

 Folkeskolen fylder meget i 

valgkampen, og det diskuteres, 

hvordan vi kan gøre en god skole 

bedre i Kolding.  

Vi diskuterede, at det kunne være 

interessant at undersøge, hvorfor 

Kolding, som samlet skolevæsen, 

klarer sig så godt, når udgiften pr. 

elev er lavere end 

landsgennemsnittet.  

 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

Vi har diskuteret og belyst, hvad det 

kræver pt i forhold til 

indskrivningsnormering i 

specialcenteret, da børnegruppen 

er ændret i forhold til tidligere, og vi 

samtidigt oplever, at elevgruppen er 

blevet tungere.  
 

18.30-? Lukket punkt    

 
MS team til intern 

kommunikation i 

skolebestyrelsen 

 Oplæg ved 

HZ 

IT-vejlederen opretter efter planen 

bestyrelsen i MS teams med nye 

mailadresser knyttet til skolen.  

 Reducering i undervisnings-

tiden for indskolingen. 

- Fordele 

- Ulemper 

At vi sammen 
får en dialog, 
der kan være 
med til at 
kvalificere den 
beslutning, der 
træffes 

Oplæg ved 

ledelsen og 

evt. dialog 

Drøftelse blev taget, og der vendes 

tilbage til punktet, efter det har 

været behandlet i personale-

gruppen. 

 Orientering fra: 

 Formanden 

 Næstformanden 

herunder 

forældrerådet i SCV 

 SFO 

 SCV 

 Almen skolen 

1. Foredrag om 

ordblindhed 

2. Tilbagemelding fra 

Visionsudvalget 

3. Atlantbib 

4. Sorgplan 

5. Hjemmeside 

  SCV: 

Ny ergoterapeut ansat på SCV. 

Pædagogstilling opslået til SCV. 

Arbejde med nye elevplaner på SCV. 

Der er lærerstuderende på SCV for 

første gang. 

 

Forældrerådet i SCV er i gang med 

at få nedskrevet principper for SCV. 

 

Almen skolen: 

Andre orienteringer udgår pga. 

manglende tid.  

Evt.     

 


